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ALGEMEEN BESTUUR WATERSCHAPAMSTEL GOOI EN VECHT 
 
Motie over disproportionele tariefontwikkeling watersysteemheffing voor categorie 
‘Overig Ongebouwd’ (agrariërs). 
 
Het algemeen bestuur van het waterschap Amstel, Gooi en Vecht, bijeen in 
vergadering op 31 oktober 2018, 
 
Kennis genomen van de concept-verordening voor de kostentoedeling, voorts kennis 
genomen van de concept-Begroting 2019, 
 
Constaterende dat: 

1. De voorgestelde kostentoedeling gelijk is aan de systematiek die wij de 
afgelopen 5 jaar hebben gehanteerd; 

2. De afgelopen jaren de categorie ongebouwd (landbouw) te maken heeft met 
hoge tariefstijgingen in de watersysteemheffing, veel hoger dan de andere 
categorieën; 

3. De concept-begroting aangeeft dat de tariefstijging voor ongebouwd (landbouw) 
10,4% bedraagt, terwijl er een daling bij gebouwd optreedt en een veel 
beperktere stijging bij ingezeten; 

4. Dat alle wettelijke mogelijkheden om via een aanpassing in de kostentoedeling 
aan deze scheefgroei in tariefontwikkeling iets te doen, inmiddels zijn uitgeput; 

5. Dat de Unie van Waterschappen (naar aanleiding van een voorstel van de 
Commissie Aanpassing Belastingstelsel) inmiddels voorstellen heeft gedaan 
voor een nieuw belastingstelsel; 

6. Dat dit voorstel voor een nieuw belastingstelsel op papier mogelijkheden biedt 
om, dankzij de mogelijkheden voor het algemeen bestuur om lokaal maatwerk 
toe te passen, tot een meer gelijkmatige tariefontwikkeling te komen voor elk 
van de verschillende categorieën. 

 
Overwegende dat 
 

1. De voorstellen van de Unie van Waterschappen weliswaar zijn besproken in de 
Unie-vergadering, maar nog niet hebben geleid tot overeenstemming; 

2. Het er thans naar uitziet dat het nog een tijd kan duren of, en dat het niet zeker 
is dat de Unie met een gedragen voorstel komt voor aanpassing van het 
belastingstelsel aan de minister van I&W; 

3. Dat opeenvolgende grote tariefsverhogingen voor de watersysteemheffing voor 
de categorie ongebouwd (landbouw) meer zijn dan redelijkerwijs gevraagd mag 
worden van deze categorie, zeker als je het met andere categorieën vergelijkt; 

4. Dat derhalve het proces van belastingaanpassing te langzaam gaat en het 
waterschap AGV zelf een stap zal moeten zetten om een tussentijdse 
wetsaanpassing te vragen die voor de onevenredige belasting van de categorie 
ongebouwd (landbouw) in de watersysteemheffing op de korte termijn een 
oplossing biedt; 
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Voorts overwegende dat er drie manieren zijn om op korte termijn de sterke 
tariefstijgingen van de categorie ongebouwd voor de watersysteemheffing in ons 
waterschap tegen te gaan; 
 

A. Aanpassing, in het waterschapsbesluit, van de systematiek van de bepaling 
van de waarde van de wegen en spoorwegen, (75% van de 
vervangingswaarde) en de bepaling van de waarde van agrarisch gebruikt land, 
zodanig dat de totale waarde van deze beide categorieën lager komt te liggen 

B. Aanpassing, in de waterschapwet, van de bepaling die ervoor zorgt dat AGV 
slechts een tariefdifferentiatie van 100% voor wegen mag toepassen, en niet 
400% zoals sommige andere waterschappen dat wel mogen 

C. Het instellen van een artikel dat het mogelijk maakt een afslag toe te passen op 
het aan de categorie ongebouwd toe te rekenen deel van de 
watersysteemheffing ten laste van de categorie gebouwd, voor die 
waterschappen waar dit probleem van onevenredig grote tariefstijgingen voor 
ongebouwd zich de afgelopen jaren heeft voorgedaan. 

 
Spreekt als zijn mening uit dat 
 

1. Het onacceptabel is dat wij door wet en besluit gedwongen worden één 
bepaalde categorie binnen ons waterschap stelselmatig veel hogere 
tariefstijgingen op te leggen voor de watersysteemheffing dan andere 
categorieën; 

2. Het waterschap bij de minister, het ministerie en de Tweede Kamer zou moeten 
bepleiten dat het waterschap de ruimte krijgt om andere (=lagere) 
kostentoedelingspercentages en tarieven voor ongebouwd vast te stellen, 
daarbij gebruik makend van één of meerdere van de bovenstaande 
oplossingsrichtingen, voor de korte termijn; 

3. Er druk gezet moet worden op de andere leden van de Unie om voortgang te 
maken met het afronden van een gezamenlijk voorstel tot aanpassing van de 
belastingen zodat dit snel in de Haagse politiek behandeld kan worden, leidend 
tot een permante oplossing voor ongebouwd in de watersysteemheffing in AGV 
voor de langere termijn. 

 
Verzoekt het DB van het waterschap 
 

1. Een lobby op te zetten richting de minister en het ministerie van I&W en de 
Tweede Kamer die pleit voor het implementeren van één of meerdere van de 
bovengenoemde oplossingsrichtingen, dan wel een vergelijkbare oplossing, 
voor de korte termijn, totdat er een voldragen voorstel voor aanpassing van ons 
belastingstelsel in wetgeving kan worden omgezet 

 
Verzoekt de fracties 

1. Bedoelde lobby naar eigen vermogen zo goed mogelijk te ondersteunen.  
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
PvdA  - Egbert de Vries,  
CDA – Wim Zwanenburg,  
WaterNatuurlijk -Marjolein Quene 


